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PROTOKÓŁ NR XLVI/2017 
 

Z XLVI sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 18 grudnia 2017 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 

 

 
Początek obrad godz. 900 

 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych, 
nieobecni: 
 

a) Strzelczyk Grzegorz. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 

 
  
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Otworzył obrady XLVI sesji Rady Miasta Gdańska. Przywitał wszystkich 
obecnych. 
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a innymi Gminami  
w sprawie wykonania zadań publicznych tych gmin w zakresie 
zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji wysortowanej  
z odpadów komunalnych pochodzących z terenu tych Gmin (druk 1438); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Gdańsku na Zarządzenia Zastępcze 
Wojewody Pomorskiego z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie nadania 
nazw ulic w mieście Gdańsku (druk 1442);  
 

                    Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
        Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 

 
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o wprowadzenie zmian  
w komunikatach Prezydenta Miasta Gdańska, poprzez ujęcie tematów  
w następującej kolejności: 
 

1) „Informacja nt. realizacji programu wyborczego w trzecim roku  
V kadencji Prezydenta Miasta Gdańska oraz Platformy 
Obywatelskiej” – referuje Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta 
Gdańska. 

2) „Informacja nt. Międzynarodowego Dnia Migrantów” – referuje:  

Yulia Shavlovskaya – Współprzewodnicząca Rady Imigrantów  
i Imigrantek, 

Majed Tinawi – Członek Rady Imigrantów i Imigrantek. 

3) „Informacja nt. wdrożenia założeń Programów Operacyjnych  
w ramach Strategii Rozwoju Gdańsk 2030 Plus” – przedstawia 
Katarzyna Drozd-Wiśniewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej; 

 
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zamianę kolejności 
procedowania druków: nr 1431 (pkt 26 porządku) i nr 1432 (pkt 27 
porządku), tj. najpierw druk nr 1432, następnie druk nr 1431. 
 
 
Wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta 
Gdańska (druk 1421); 
 

 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

               Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RMG 
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Wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 
Podstawowej Nr 81 w Gdańsku (druk 1439); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                         Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RMG 
 
 
 

Wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora 
Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych (druk 1440); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

               Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RMG 
 

 
 

Wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały  w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska na rok 2018 (druk 1441); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

               Kazimierz Koralewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RMG 
 

 
Wpłynęła rezolucja w sprawie zarządzenia przez Prezydenta Miasta 
Gdańska  ponownego głosowania na terenie Miasta Gdańska w sprawie 
wyboru pomiędzy przedstawionymi propozycjami  projektów w ramach  
„Budżet Obywatelski 2018 w Gdańsku”. 
 
 
Wpłynęły autopoprawki: 
 
- druk 1371 – pkt 5; 
- druk 1372 – pkt 6  
 
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Przystąpiono do głosowania nad włączeniem pod obrady sesji 

następujących projektów: 

 
- w sprawie wyrażenia woli zawarcia Porozumienia Międzygminnego 
pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a innymi Gminami  
w sprawie wykonania zadań publicznych tych gmin w zakresie 
zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji wysortowanej  
z odpadów komunalnych pochodzących z terenu tych Gmin (druk 1438); 
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za    -        27 

      przeciw    -          0 
      wstrzymało się   -          1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

      w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
 

- w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Gdańsku na Zarządzenia Zastępcze Wojewody Pomorskiego z dnia                 
13 grudnia 2017 r. w sprawie nadania nazw ulic  
w mieście Gdańsku (druk 1442) 
 

za    -        20 
      przeciw    -          8 
      wstrzymało się   -          0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
- o zamianę kolejności procedowania druków: nr 1431 (pkt 26 
porządku) i nr 1432 (pkt 27 porządku), tj. najpierw druk nr 1432, następnie 
druk nr 1431 
 
 

za    -        26 
      przeciw    -          0 
      wstrzymało się   -          0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
 
- o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Prezydenta Miasta Gdańska (druk 1421); 
 

za    -        26 
      przeciw    -          0 
      wstrzymało się   -          1 
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               Rada Miasta Gdańska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
 
- o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 81 w Gdańsku (druk 1439); 
 

za    -        25 
      przeciw    -          0 
      wstrzymało się   -          0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
 
- o włączenie do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Nieruchomości Komunalnych (druk 1440); 
 
 

za    -        28 
      przeciw    -          0 
      wstrzymało się   -          0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
 
- o włączenie do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie 
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska na 
rok 2018 (druk 1441); 
 
 

za    -        28 
      przeciw    -          0 
      wstrzymało się   -          0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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- o włączenie rezolucji w sprawie zarządzenia przez Prezydenta Miasta 
Gdańska  ponownego głosowania na terenie Miasta Gdańska w sprawie 
wyboru pomiędzy przedstawionymi propozycjami  projektów w ramach  
„Budżet Obywatelski 2018 w Gdańsku”. 
 

za    -        27 
      przeciw    -          0 
      wstrzymało się   -          0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
       w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Sprawy regulaminowe 

 otwarcie sesji; 
 

2. Komunikaty: 

- Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska 

 

„Informacja nt. realizacji programu wyborczego w trzecim roku V kadencji Prezydenta 
Miasta Gdańska oraz Platformy Obywatelskiej” – referuje Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta 
Gdańska. 

„Informacja nt. wdrożenia założeń Programów Operacyjnych w ramach Strategii Rozwoju 
Gdańsk 2030 Plus” – przedstawia Katarzyna Drozd-Wiśniewska – Zastępca Dyrektora Wydziału 
Polityki Gospodarczej; 

„Informacja nt. Międzynarodowego Dnia Migrantów” – referuje:  
Yulia Shavlovskaya – Współprzewodnicząca Rady Imigrantów i Imigrantek, 
Majed Tinawi – Członek Rady Imigrantów i Imigrantek. 
 
 

3.Oświadczenia Klubów Radnych; 
 
4. Wystąpienie Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza  
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska i uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok. 
 
5. Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Gdańska (druk 1371 + autopoprawka); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków; 
 

 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
 

 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok 

(druk 1372 + autopoprawka); 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków; 
 

 stanowisko Prezydenta Miasta do wniosków Radnych  
i Komisji Rady Miasta Gdańska do projektu budżetu na 2018 rok,  

 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej,  

 przedstawienie opinii Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta 
Gdańska,  

 wystąpienia przedstawicieli Klubów Radnych,  

 dyskusja,  

 ustosunkowanie się Prezydenta Miasta do wystąpień,  

 głosowanie. 
 
 

 
7.  Uchwały: 
 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 1434); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska 
na 2017 rok (druk 1435); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 
 

3) w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2017 (druk 1436); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 
 
4) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w Europejskim Banku Inwestycyjnym na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu Miasta Gdańska oraz 
spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań  z tytułu emisji papierów 
wartościowych oraz zaciągniętych kredytów i pożyczki                          
(druk 1437); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 
5) w sprawie zmiany nazwy miejskiej instytucji kultury pod nazwą:                             

Muzeum Historyczne Miasta Gdańska na Muzeum Gdańska oraz 
nadania nowego Statutu (druk 1427); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

 
 

6) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 
pod firmą Arena Gdańsk Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
(druk 1433); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Aleksandra Dulkiewicz – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej   

 
 
7) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1404); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 
8) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1405); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
 
9) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1406); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
10)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1407); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
11)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1408); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
 

12)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1409); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
13)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1410); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
14)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1411); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 
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15)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1412); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                 Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
16)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1413); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                 Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
17)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1414); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
18)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1415); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

               Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
19)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1416); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

              Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
20)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1417); 
 

                     Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
21)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1418); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
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                Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
22)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego (druk 1419); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

 
23)  w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Domowi Integracyjno – 

Rodzinnemu (druk 1428); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 
24)  w sprawie zwiększenia wysokości pomocy na kontynuowanie nauki 

dla osób usamodzielnianych na terenie Miasta Gdańska (druk 1429); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 
25)  w sprawie podwyższenia wysokości dodatków w pieczy zastępczej na 

terenie Miasta Gdańska (druk 1430); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 
26)  w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 2018 (druk 1431); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
27)  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie Wieloletniego 

Ramowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2017 – 2020 (druk 1432); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
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28)  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
statutu Gdańskiego Zespołu Żłobków - jednostki budżetowej Miasta 
Gdańska i żłobków samorządowych wchodzących w skład Zespołu 
(druk 1422); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
29)  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej Żłobek Nr 10 "Dzwoneczek" z siedzibą  
w Gdańsku przy ul. Królewskie Wzgórze 2 i nadania jej statutu (druk 
1423); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
30)  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej Żłobek Nr 11 "Bursztynek" z siedzibą w Gdańsku 
przy ul. Wilanowskiej 16 i nadania jej statutu (druk 1424); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
31)  zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej Żłobek Nr 12 "Żagielek" z siedzibą w Gdańsku 
przy ul. Olsztyńskiej 12 i nadania jej statutu (druk 1425); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
32)  w sprawie uchwalenia zmian treści statutu Żłobka nr 7 "Berek"  

z siedzibą w Gdańsku przy ul. Pocztowej 1 (druk 1426); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  

                Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

 

5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.  

6. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

7. Zakończenie obrad. 
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PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 

„Informacja nt. realizacji programu wyborczego w trzecim roku V 
kadencji Prezydenta Miasta Gdańska oraz Platformy Obywatelskiej” 
 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ - Prezydent Miasta Gdańska, przedstawił 
sprawozdanie z trzeciego roku kadencji realizacji programu wyborczego 
Platformy Obywatelskiej i Prezydenta Miasta Gdańska. Gdańsk znalazł się 
w ścisłej czołówce miast najbardziej atrakcyjnych obok Warszawy  
i Wrocławia według badań opinii publicznej realizowanych na zlecenie 
Gazety Wyborczej i Tok FM.  Z przedstawionych programów wyborczych 81 
zostało zrealizowanych, 55 jest w trakcie realizacji a 9 nie zostanie 
zrealizowanych. Powiedział, że zostały otwarte 4 przedszkola, 3 baseny, 36 
boisk, 3 żłobki. Przez ten okres zostały pozyskane 1003 mieszkania, są 
remontowane mieszkania komunalne. Realizowany jest również  
z poprzedniej kadencji proces modernizacji i rozbudowy nowych linii 
tramwajowych. Jest wspierana Pomorska Kolej Metropolitarna poprzez 
budowę węzłów przesiadkowych, został otwarty tunel pod Martwą Wisłą, 
rewitalizacja Parku Oruńskiego, zabudowa północnej części Wyspy 
Spichrzów, wprowadzenie in-vitro, wdrożony został program profilaktyki 
zdrowotnej. Prezydent ogłosił , że zarówno jak i on tak i Wiceprezydenci są 
otwarci dla społeczności, działają w portalach społecznościowych.  

 

„Informacja nt. Międzynarodowego Dnia Migrantów” 

  

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska, wypowiedział się na 
temat Międzynarodowego Dnia Imigrantów, przytoczył słowa Orędzia 
Papieża Franciszka.  

 

MAJED TINAWI - Członek Rady Imigrantów i Imigrantek, wypowiedział 
się na temat imigracji,  przyjechał z Syrii która została mocno zniszczona,  
poślubił w Gdańsku żonę i w Gdańsku czuje się jak u siebie. Powiedział, że 
Gdańsk jest bardzo otwarty dla ludzi i dziękuję, że mógł się tutaj osiedlić. 

 

YULIA SHAVLOVSKAYA - Współprzewodnicząca Rady Imigrantów  
i Imigrantek, przyjechała do Gdańska z Białorusi, dziękuje Gdańskowi za 
miłe przyjęcie, za możliwość rozwoju i  pracy, za poczucie bezpieczeństwa. 
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„Informacja nt. wdrożenia założeń Programów Operacyjnych w ramach 
Strategii Rozwoju Gdańsk 2030 Plus”  

 

KATARZYNA DROZD-WIŚNIEWSKA - Zastępca Dyrektora Wydziału 
Polityki Gospodarczej, omówiła program wdrożeniowy założeń Programów 
Operacyjnych, wspomniała że jest to złożony proces, który polega przede 
wszystkim na wdrażaniu dokumentów strategicznych, chcą osiągnąć trwały  
i zharmonizowany rozwój. Jest 9 programów strategicznych: edukacja, 
zdrowie publiczne i sport, integracja społeczna i aktywność obywatelska, 
kultura i czas wolny, innowacyjność i przedsiębiorczość, atrakcyjność 
inwestycyjna, infrastruktura, mobilność i transport oraz przestrzeń publiczna.  

 

 
 

PUNKT 3 
 

 OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 
 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, odniósł się do wypowiedzi Pana Prezydenta, 
powiedział, że to bardzo dobrze że w miastach powstają przedszkola, 
żłobki, baseny, boiska, mieszkania. Nawiązując do wystąpienia 
imigrantów, powiedział, że należy takim osobom współczuć, co oni musieli 
przejść. Nadmienił, iż na chwilę obecną jest tyle samo Kaszubów  
w Gdańsku jak i imigrantów.  
 
 
Radny PIOTR BORAWSKI- Przewodniczący Klubu Platformy 
Obywatelskiej, wypowiedział się na temat opinii publicznej, że przez 
ostatnie 10 lat Gdańsk bardzo się rozwinął, mieszkańcy są zadowoleni. 
Powiedział, że jesteśmy najszczęśliwszym miastem do życia. Wspomniał, że 
bardzo smuci Platformę Obywatelską, fakt że Prawo i Sprawiedliwość nie 
wycofało się ze swoich zmian dotyczących ograniczenia prawa do wyborów 
przez osoby niepełnosprawne, które w obecnej chwili protestują w senacie.  
Dodał, że jako miasto Gdańsk, będzie się starało aby każda osoba, która 
będzie chciała oddać swój głos będzie miała do tego taką możliwość.   
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PUNKT 3A 
 
 
Rezolucja w sprawie zarządzenia przez Prezydenta Miasta Gdańska  

ponownego głosowania na terenie Miasta Gdańska w sprawie 
wyboru pomiędzy przedstawionymi propozycjami  projektów  

w ramach  „Budżet Obywatelski 2018 w Gdańsku”. 
 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwość   
Przedstawił treść rezolucji zgodnie z uzasadnieniem. 
 
ANDRZEJ BODAKOWSKI – mecenas, wyjaśnił na jakiej podstawie 
prawnej klub Prawa i Sprawiedliwości złożył projekt rezolucji. 
Podsumowując mecenas stwierdził, że brak jest prawnej możliwości 
podjęcia w sposób prawnie wiążący powyższej regulacji. 
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ - z-ca Prezydenta Miasta Gdańska, 
odniosła się do wypowiedzi Radnego Kazimierza Koralewskiego odnośnie 
rezolucji. Wyjaśniła działania Prezydenta, które poczynał  
w sprawie Budżetu Obywatelskiego. Cieszy się, że Budżet Obywatelski 
przyjął się w mieście. 
 
Radny PIOTR BORAWSKI - Przewodniczący Klubu Platformy 
Obywatelskiej, uzupełnił wypowiedź Pani Prezydent Dulkiewicz, złożył 
wniosek formalny o przekazanie treści rezolucji dla Komisji Samorządu  
i Ładu Publicznego celem wyjaśnienia wszystkich wątpliwości na 
najbliższym jej posiedzeniu.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwość, odniósł się do Prezydent Dulkiewicz, stwierdził, że 
nie przedstawiono im zapisu umowy dotyczącego zapewnienia miastu 
kontroli nad przebiegiem głosowania. 
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ - z-ca Prezydenta Miasta Gdańska, 
powiedziała, że zlecili audyt całego procesu u dostawcy z którym 
rozwiązali umowę, co w przyszłości pomoże wyciągnąć wnioski. 
 
Przystąpiono do głosowania nad odesłaniem projektu rezolucji do Komisji 
Samorządu i  Ładu Publicznego. 

 
Za    -      23 
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      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        0 
       

   Rada Miasta Gdańska 
w głosowaniu przekazała do Komisji      
Samorządu i Ładu Publicznego 

 
 
 

PUNKT 4 
 

Wystąpienie Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza  
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Gdańska i uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok. 
 
 
 

PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska, 
wypowiedział się na temat funduszy pozyskanych z Unii Europejskiej 
mimo przeszkód z dobrym wynikiem. Powiedział, że rok 2018 będzie 
rokiem inwestycji europejskich. Ogólnie mówił na temat różnych ważnych 
usług miejskich które mogłyby być bardziej dofinansowane gdyby nie 
trzeba by było w takim stopniu wyręczać rządu centralnego  
w dofinansowaniu edukacji państwowej. Dodał, że nie zabezpieczono 
finansowo zadań zleconych, powiedział, że brakuje środków na 
utrzymanie stanowisk urzędniczych, świadczeń rodzinnych  
i na program 500 plus. Podsumowując powiedział, że rok 2018 będzie 
ostatnim rokiem obecnej kadencji, będzie rokiem kontynuacji 
inwestycyjnych przede wszystkim o charakterze społecznym, będą 
realizowane działania bieżące ukierunkowane na edukację, działania  
w zakresie polityki społecznej skoncentrujemy na rewitalizacji 
zdegradowanych obszarów naszego miasta oraz na rozwoju pracy 
środowiskowej blisko lokalnych społeczności i na aktywizację zawodową 
oraz społeczną. Szczególny nacisk położony zostanie na obszar edukacji 
ekonomicznej poprzez uruchomienie Centrum Bezpieczeństwa 
Ekonomicznego i Wsparcia Osób Zadłużonych. Wzmocniony będzie 
obszar zdrowia publicznego w tym psychicznego dla wszystkich grup 
wiekowych, w dalszym ciągu rozwijane będzie mieszkalnictwo społeczne 
dla osób i rodzin wykluczonych tworząc kolejne mieszkania wspomagane.  
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PUNKT 5 
 

Uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska (druk 1371 + autopoprawka); 

                         

 

 
TERESA BLACHARSKA  - Skarbnik Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1371 zgodnie z uzasadnieniem wraz  
z autopoprawką. 
 

Na początku przeczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, która 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej na lata 2018 – 2047.  
 
Załącznik nr 3  do niniejszego protokołu 

 
 
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
                           K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna 
                           K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                           K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
                           K. Edukacji – pozytywna 
                           K. Spraw Społ. i Ochr. Zdrowia - pozytywna 
                           K. Kultury i Turystyki – pozytywna 
                           K. Sportu – pozytywna 
                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
 
 
 

Radna DOROTA DUDEK – powiedziała, że rok 2017 to rok nie wykonania 
budżetu, wspomniała o podwyżkach dla urzędników, które  
w 2018 roku bardzo wzrosły w porównaniu do poprzednich lat.  
 
TERESA BLACHARSKA  - Skarbnik Miasta Gdańska – przypomniała 
tylko o tym, że Wieloletnia Prognoza Finansowa dotyczy od roku 2018,  
a nie poprzednich lat. 
 
Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK – powiedział, że na Komisji były 
rozmowy dokładne z Panią Skarbnik dotyczące nierealizowania części 
inwestycji, w tej chwili podejmowanych jest wiele uchwał intencyjnych 
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związanych z procedowanymi projektami europejskimi, nie na wszystkie 
projekty są dofinansowane. 
 
Radna DOROTA DUDEK – powiedziała, że spadek inwestycji jest od roku 
2014. 
 
TERESA BLACHARSKA  - Skarbnik Miasta Gdańska, wspomniała, że 
wszystkie nie zrealizowane inwestycje są dokładnie uzasadnione co jest 
powodem niewykonania inwestycji, od trzech lat dzięki temu nie jest 
zaciągany kredyt, nie czyni to żadnej szkody dla budżetu miasta. 
 
Radny JERZY MILEWSKI – zadał pytanie odnośnie tego co powiedział 
Pan Prezydent, jakie jest uzasadnienie konstrukcji dotyczącej 
dofinansowania deficytu przez kolejne lata, który będzie oprocentowany 
na poziomie, który będzie rewidowany po czterech latach. 
 
TERESA BLACHARSKA  - Skarbnik Miasta Gdańska, powtórzyła swoje 
poprzednie zdanie, ze przez trzy poprzednie lata miasto nie zaciągało 
żadnego kredytu, do 2023 roku planowane jest zaciągnięcie dodatkowego 
kredytu. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1371. 
 

Za    -      22 
      przeciw    -      11 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1357/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Gdańska  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 4  do niniejszego protokołu.  
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PUNKT 6 
 
Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok 

(druk 1372 + autopoprawka); 
 
 
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska.  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1372 zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Na wstępie przeczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej, która 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej Miasta Gdańska na 
2018 rok. Projekt uchwały budżetowej został opracowany zgodnie  
z obowiązującymi w tym zakresie wymogami zawartymi w ustawie  
o finansach publicznych.  
 
Załącznik nr 5  do niniejszego protokołu 

 
 

Radny PIOTR BORAWSKI – powiedział, że Komisja Strategii i Budżetu 
szczegółowo zapoznała się z projektem budżetu na rok 2018 i pozytywnie 
go zaopiniowała. 
 
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
                           K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna 
                           K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                           K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
                           K. Edukacji – pozytywna 
                           K. Spraw Społ. i Ochr. Zdrowia - pozytywna 
                           K. Kultury i Turystyki – pozytywna 
                           K. Sportu – pozytywna 
                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 
 
Radny PIOTR BORAWSKI – oznajmił, że jest to ostatni w tej kadencji 
uchwalany budżet, jest to budżet rekordowy, co oznacza że miasto się 
rozwija, że mieszkańcy miasta się bogacą. Będą zwiększone wydatki 
inwestycyjne, kontynuacja Wiaduktu na Biskupiej Górce, remont linii 
tramwajowych na Stogi, kontynuacja „Programu chodnikowego”, program 
„Jaśniejszy Gdańsk”, budujemy nowe przedszkola. Są zalety ale również 
zagrożenia. Pierwszym naszym dużym zagrożeniem jest Pani Minister 
Anna Zalewska, przez co Miasto Gdańsk będzie musiało znaleźć spore 
fundusze na np. podwyżki dla nauczycieli. Cieszą nas te podwyżki ale 
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dlaczego Minister nie zwróci całej kwoty na podwyżki tylko Gdańsk musi 
kosztem innych inwestycji za to zapłacić. Kolejnym zagrożeniem jest 
spadający podatek CIT, następnym jest niechlujne prowadzenie legislacji 
przez Sejm, powoduje duże problemy  
z wykonaniem budżetu przez zablokowanie sprzedaży mieszkań 
komunalnych. Obecnie jest rekordowy niski poziom zadłużenia miasta 
Gdańska. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – powiedział, że Samorząd 
Terytorialny musi partycypować koszty oświaty w mieście. Jako Radni 
Prawa i Sprawiedliwości w mieście też mają swój wkład w inwestycje, to 
są nasze starania na dofinansowania, cieszy nas rewitalizacja Biskupiej 
Górki, że będzie naprawa  wiaduktu przy Trakcie Św. Wojciecha. Niestety 
mamy jeszcze zbyt nikłe środki w budżecie na naprawy ulic, trzeba by było 
dużo więcej. Cieszy nas, że miasto korzysta ze środków krajowych, że 
rośnie liczba mieszkań komunalnych.  
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ – z-ca Prezydenta Miasta Gdańska, 
wyjaśniła dlaczego jest duża ilość niewykonania inwestycji w roku 2017, 
jest to spowodowane tym, że środki unijne rozdzielane przez instytucje 
podległe Premierowi są zbyt późno rozdysponowywane.  
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska,  wspomniał, że 
podwyżki dla pracowników Urzędu Miejskiego, czy dla Straży miejskiej czy 
pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie czy pracowników 
kultury się należą i są one zaplanowane ponieważ są duże dysproporcje.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 
powiedział, że sam apelował do Prezydenta o podwyżki dla pracowników.  
 
PIOTR KOWALCZUK - z-ca Prezydenta Miasta Gdańska – 
doprecyzował wypowiedź Prezydenta Pawła Adamowicza, a mianowicie 
jeśli chodzi o dofinansowanie do edukacji to nie rozchodzi się o to że  
w ogóle trzeba dopłacać tylko chodzi o skokowość tych dopłat.  
 
Radna ŻANETA GERYK – powiedziała, to, że miasto dopłaca do edukacji 
to jedno ale ma to też podłoże w osiągnięciach. Podziękowała całemu 
zespołowi obszaru Rozwoju Społecznego za utrzymanie po raz kolejny  
z rzędu  tytułu „Samorządowy Lider Edukacji”. Gdańsk  został również 
nagrodzony jedynym tytułem „Lider współpracy edukacyjnej”. Te 
wszystkie tytuły i nagrody sprawiają, że Gdańsk nie tylko jest widziany ale 
i słyszany w całej Polsce. Podziękowała Prezydentom Pawłowi 
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Adamowiczowi oraz Piotrowi Kowalczukowi za tak duży wkład  
w gdańską edukację.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – powiedziała, że miasto Gdańsk jest 
bezpieczne na wiele wymiarów: publicznym, indywidualnym, społeczno-
ekonomicznym i komunikacyjnym. Gdańsk znalazł się wśród 30 
najbezpieczniejszych miast Europy. Bardzo duży wpływ na te dobre wyniki 
ma polityka miasta, w Gdańsku konsekwentnie zwiększane są co roku 
nakłady finansowe m.in. na monitoring, straż miejską czy policję ale także 
na ochronę przeciwpowodziową.  
 
Radny MAREK BUMBLIS – cieszy się z nowych inwestycji związanych  
z kunsztem wodnym, z rewitalizacji przez kulturę, bo to widać ze  
w mieście kultura jest bardzo ważna.  
 
Radny PIOTR DZIK – powiedział, że jest bardzo zadowolony  
z rozbudowy miasta, z inwestycji które są dokonywane, dodał, że młodzi 
ludzie częściej na chwilę obecną wybierają przyjazdy do Gdańska niż do 
Gdyni czy Sopotu.  
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA – wspomniała, że z roku na rok  
w pomocy społecznej przybywa pieniędzy i będzie też duży wzrost na 
ochronę zdrowia dla Gdańszczan. Cieszą ją nowe inwestycje np. remont 
DPS Polanki i budowa pogotowia opiekuńczego.  Zadowolona jest  
z podwyżek dla pracowników żłobków, pracownicy kultury i pomocy 
społecznej. Dodała, że ile by pomoc społeczna nie dostała 
dofinansowania to zawsze będzie za mało, gdyż potrzeby są ogromne, ale 
miasto Gdańsk wydaje ogromną kwotę i przyzwoicie zabezpiecza 
potrzebujących. Podziękowała za lata współpracy Wydziałowi Rozwoju 
Społecznego, że te kierunki które obierają i że te kolejne zadania które 
wyznaczają są zbieżne z tym co w rozwoju europejskim jest najbardziej 
istotne.   
 
Radny ADAM NIERODA – cieszy się z wdrożenia rewitalizacji: Dolne 
Miasto, Nowy Port, Orunia, Stary Chełm i Biskupia Górka. Wspomniał, że 
kontynuowany będzie program modernizacji chodników, zostanie oddana 
Palmiarnia w Parku Oliwskim, będzie więcej wozokilometrów, nie będzie 
podwyżek cen biletów. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – odniósł się do Pana Prezydenta  
i Pani Skarbnik, zadając pytanie: jest taki zapis na pokrycie wyroków 
sądowych z tytułu prowadzonych przeciwko gminie spraw projektów 
prowadzonych przez GIK, taka precyzyjna kwota to wynika że wyroki 
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zapadły a my próbujemy je jeszcze skasować, jaka jest sytuacja w tej 
chwili. 
 
TERESA BLACHARSKA - Skarbnik Miasta Gdańska, odpowiedziała, 
że po zamknięciu działań Gdańskiej Infrastruktury Komunalnej związanej 
z realizacją naszych projektów inwestycyjnych, zostały bezpośrednio 
przez miasto przejęte sprawy sądowe prowadzone z wykonawcami, bądź 
złożone pozwy w stosunku do miasta, albo miasto w stosunku do 
wykonawców i jest to rezerwa zabezpieczająca gdyby były w przyszłości 
wyroki niekorzystne. 
 
 
Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK – budżet w tym roku jest rekordowy, 
gdyż rośnie zamożność mieszkańców. Cieszy się z podwyżek, które będą 
też obejmować pracowników Gdańskiego Ogrodu Zoologicznego czy 
Schroniska Promyk. Rosną wydatki na sport, dużo jest inwestycji 
drogowych, rosną inwestycje w parki, budowę zbiorników retencyjnych. 
 
Radny JERZY MILEWSKI – powiedział, że Prezydent wraz z Platformą 
Obywatelską chce iść na wojnę z rządem centralnym, jest to słaby pomysł 
na reprezentowanie interesów Samorządu Gdańskiego.   
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska, odpowiedział 
słowami, że kto powiedział ze Samorządy Terytorialne w Polsce to sitwa  
i układ, kto pozwolił sobie na tak ostre sformułowanie pod adresem 
Samorządów Terytorialnych w Polsce, nikt w ciągu ostatnich 27 lat. Dodał 
że to nie on idzie na walkę z rządem centralnym, to rząd centralny idzie 
na wojnę z 2500 gminami w Polsce. Dodał, że wszyscy mieszkańcy 
Gdańska wiedzą, że Prawo i Sprawiedliwość jest antysamorządową partią 
polityczną, chciałaby przywrócić jednolitą władzę jaka istniała  
w Polsce przed 1990. Skierował słowa do Gdańszczan aby nie głosowali 
na Prawo i Sprawiedliwość, gdyż po tej partii nic dobrego nie można się 
spodziewać.  
 
Radny LECH KAŹMIERCZYK – cieszy się z uruchomienia projektów 
rewitalizacyjnych na terenie dzielnic, Orunia, Św. Wojciech, Lipce, Nowy 
Port, Dolne Miasto czy Biskupia Górka jak również z tego, że działania 
inwestycyjne zostały zaplanowane w sposób zintegrowany z aktywizacją 
społeczno-zawodową osób wykluczonych na tym terenie.  
 
Radna DOROTA DUDEK – poprosiła o doprecyzowanie czy podwyżek 
dla urzędników nie było od lat czy są one co dwa lata. Spytała również czy 
został zmieniony zapis w projekcie budżetu miasta, dokładnie  
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rozchodzi się o kwotę przeznaczoną na pielęgnację trawników na Wyspie 
Sobieszewskiej, tak naprawdę te pieniądze zostaną przeznaczone na 
szereg czynności, które zostaną wykonane na prywatnym gruncie, za 
pieniądze miasta i przez właściciela gruntu. Prosi o zmianę zapisu  
w projekcie. 
 
PIOTR GRZELAK - z-ca Prezydenta Miasta Gdańska, zaapelował do 
Radnych z Prawa i Sprawiedliwości, żeby przy okazji tych wielkim imprez 
dla Gdańska czy też wielkich imprez dla ruchu skautowego nie 
wykorzystywali ich politycznie ale żeby byli z nich dumni i godnie ich 
wspierali. 
 
Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ – powiedział, że rok 2017 był rokiem 
wielu osiągnięć oraz imprez sportowych, otwarto wiele kąpielisk 
strzeżonych.  
 
Radna ANNA MARIA KOŁAKOWSKA –  powiedziała na temat 
bezrobocia w Gdańsku, dodała, że spadło ono dopiero gdy rządy przejęło 
Prawo i Sprawiedliwość, wypowiedziała się również na temat inwestycji 
np. remont chodników, wspomniała że jest to obowiązek każdej gminy 
więc to nie jest żadna zasługa Prezydenta ani Platformy Obywatelskiej.  
 
Radny ANDRZEJ KOWALCZYS – wspomniał o kwocie, która jest 
przeznaczona między innymi na organizacje pozarządowe, co roku ta 
kwota jest coraz wyższa co oznacza, że miasto Gdańsk ufa swoim 
mieszkańcom, swoim organizacjom pozarządowym. Nadmienił również  
o inwestycjach w budowę boisk przy szkołach, budowę basenów, 
modernizację ulic.   
 
Radna BEATA WIERZBA – zwróciła uwagę na ustawę o finansowaniu 
zadań oświatowych, która zmienia m. in. sposób naliczania dotacji 
przedszkolnych, dotacji podręcznikowej, finansowania świadczeń  
o charakterze socjalnym. Dodała, że do chwili obecnej nie zna aktów 
wykonawczych. Nie znany jest również  sposobu naliczania dotacji. 
 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1372. 
 
 

Za    -      21 
      przeciw    -      10 
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      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1358/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok 

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 6  do niniejszego protokołu.  

 
 
 

 
PUNKT 7       

 
 

 UCHWAŁY 
 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 1434 + 
AUTOPOPRAWKA); 

 
 

EMILIA KOSIŃSKA – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1434 zgodnie z uzasadnieniem wraz  
z autopoprawką. 
 
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

 
Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
                           K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna 
                           K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                           K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
                           K. Edukacji – pozytywna 
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                           K. Spraw Społ. i Ochr. Zdrowia - pozytywna 
                           K. Kultury i Turystyki – pozytywna 
                           K. Sportu – pozytywna 
                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1434. 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1359/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska  
z dnia 18 grudnia 2017 roku ku 

 

Załącznik nr 7  do niniejszego protokołu.  

 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2017 rok (druk 1435 + AUTOPOPRAWKA); 

 
 
EMILIA KOSIŃSKA – Zastępca Skarbnika Miasta Gdańska  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1435 zgodnie z uzasadnieniem wraz  
z autopoprawką. 
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
                           K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna 
                           K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                           K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
                           K. Edukacji – pozytywna 
                           K. Spraw Społ. i Ochr. Zdrowia - pozytywna 
                           K. Kultury i Turystyki – pozytywna 
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                           K. Sportu – pozytywna 
                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1435 z autopoprawką. 
 

Za    -      21 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1360/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 

2017 rok  

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
 

3) w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2017 (druk 1436); 

 
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska.  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1436 zgodnie z uzasadnieniem.  

 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
                           K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna 
                           K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                           K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
                           K. Edukacji – pozytywna 
                           K. Spraw Społ. i Ochr. Zdrowia - pozytywna 
                           K. Kultury i Turystyki – pozytywna 
                           K. Sportu – pozytywna 
                           K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
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Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1436. 
 

Za    -      21 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        8 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1361/17 
Rady Miasta Gdańska 

w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2017 

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 
 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w Europejskim Banku Inwestycyjnym na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu Miasta Gdańska 
oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań  z tytułu emisji 
papierów wartościowych oraz zaciągniętych kredytów i pożyczki                          
(druk 1437); 

 
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska.  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1437 zgodnie z uzasadnieniem.  

 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 
Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1437. 
 

Za    -      21 
      przeciw    -        0 
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      wstrzymało się   -      10 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1362/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

w Europejskim Banku Inwestycyjnym na finansowanie planowanego 
deficytu budżetu Miasta Gdańska oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań  z tytułu emisji papierów wartościowych oraz zaciągniętych 
kredytów i pożyczki 

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 10  do niniejszego protokołu 

 

 

4A) w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu                                  
Administracyjnego w Gdańsku na Zarządzenia Zastępcze Wojewody 
Pomorskiego z dnia 13 grudnia 2017 r. w sprawie nadania nazw ulic  
w mieście Gdańsku (druk 1442); 
 
 

Radny MAREK BUMBLIS  
Przedstawił projekt uchwały druk 1442 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Turystyki – pozytywna 
 
 

Radna ANNA MARIA KOŁAKOWSKA – wypowiedziała się na temat 
dekomunizacji oraz wspomniała że wszyscy mogli mieć wpływ na zmianę ulic 
tylko trzeba było chcieć. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI -  powiedział, że był czas kiedy Rada 
Miasta Gdańska mogła zmienić nazwy ulic, ale czas minął i zgodnie z ustawą 
wojewoda wykonuje swój obowiązek. 
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Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK - wspomniała, że Rada Miasta 
Gdańska nie chciała zmienić nazw ulic ze względu na głosy mieszkańców, 
którzy żadnych zmian ulic nie chcą. 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska powiedział, że 
jesteśmy świadkami niezwykle krytycznego momentu w historii najnowszej 
Polski, nowy ustrój „kaczyzm”, której istotą jest to że nie tylko konsoliduje 
władze w jednym ośrodku władzy, ale potrzebuje nowej historii, zmiany 
znaczenia słów. Powiedział, że sąd centralny poprzez swojego 
przedstawiciela uzurpuje sobie prawo aby wbrew wspólnocie lokalnej 
nadawać nazwy ulic, to jest skandal. Oświadczył, że Gdańsk w ciągu 
ostatnich 27 lat stosuje równowagę, stosuje nazwy lewicowe jak i prawicowe. 
Oznajmił, że Platforma Obywatelska przy jakieś zmianie konsultuje się  
z mieszkańcami. 
 
 
 
Nastąpiła godzinna przerwa w obradach do godz.: 14:10 
 
 
 
Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK – odniósł się do Prawa i Sprawiedliwości 
odnośnie dekomunizacji. 
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – wypowiedziała się na temat wojewody  
z Prawa i Sprawiedliwości, że nie słucha mieszkańców, wstyd że mamy 
takiego wojewodę. Podkreśliła, że działania Jarosława Kaczyńskiego 
doprowadziły do wojny polsko – polskiej, w efekcie postać Lecha 
Kaczyńskiego zamiast łączyć to dzieli Polaków.  
 
Radna ANNA MARIA KOŁAKOWSKA – ponownie odniosła się do tematu 
dekomunizacji.  
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska – 
przypomniał, że w całej rozmowie nie chodzi o nazwiska, tylko chodzi  
o zasady zmian ulic, o formę zmian i o rozmowy z mieszkańcami. 
 
Radny PIOTR BORAWSKI – odniósł się do wypowiedzi radnej 
Kołakowskiej, zaproponował jej konsultacje społeczne by zobaczyła co 
naprawdę chcą mieszkańcy, zasugerował by dekomunizację zaczęła  
w swoim środowisku politycznym.  
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Radna ANNA MARIA KOŁAKOWSKA – poprosiła przewodniczącego  
o upomnienie radnego Borawskiego, dodała że Rada Miasta Gdańska 
obliguje do zachowania zasad kultury. 
 
Radny ADAM NIERODA – odniósł się do zdekomunizowanej ulicy Mariana 
Buczka, wobec czego przytoczył zapis o zakazie propagowania komunizmu 
lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI - powiedział, że z informacji jakie 
uzyskał od mieszkańców Gdańska na temat zmiany ulic, było tylko to, że nie 
chcą zmiany ze względu na zmianę dowodu osobistego czy zmianę 
pieczątki, nie było merytorycznych argumentów że się kogoś nie lubi.   
 
Radny PIOTR DZIK – wniósł prośbę o zamknięcie listy mówców. 
 
 
Przystąpiono do głosowania nad zamknięciem listy mówców.  
 
 

Za    -      19 
      przeciw    -        6 
      wstrzymało się   -        4 
 
      Lista mówców została zamknięta.  
 
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – poprosiła by wojewoda wsłuchał się w głos 
mieszkańców i nie zmieniał nazw ulic. 
 
Radny MAREK BUMBLIS – ma żal, że lista zmian ulic pokazała się tak 
późno i dodał jeszcze że sprawa zmian nazwy ulic jest nie tylko kompetencją 
Rady Miasta Gdańska ale jest kompetencją każdej z Rad Dzielnic. 
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ - z-ca Prezydenta Miasta Gdańska dodała, 
że  jako Platforma Obywatelska nadając nazwy ulic kieruje się wnioskami 
wspólnot lokalnych, organizacji, stowarzyszeń.    
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1442. 
 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        8 
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      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1363/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Gdańsku na Zarządzenia Zastępcze Wojewody Pomorskiego z dnia 

13 grudnia 2017 r. w sprawie nadania nazw ulic  
w mieście Gdańsku  

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 
 

5) w sprawie zmiany nazwy miejskiej instytucji kultury pod nazwą:                             
Muzeum Historyczne Miasta Gdańska na Muzeum Gdańska 
oraz nadania nowego Statutu (druk 1427); 

 
 

BARBARA FRYDRYCH - Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

Przedstawiła projekt uchwały druk 1427 z uzasadnieniem.   
 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Turystyki – pozytywna 

 
Radny MAREK BUMBLIS – dodał, że ta uchwała była poddana ocenie wielu 
różnych autorytetów, przeciwników i zwolenników, jest dokładnie 
przeanalizowana.  
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1427. 
 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        8 
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      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1364/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany nazwy miejskiej instytucji kultury pod nazwą:                             

Muzeum Historyczne Miasta Gdańska na Muzeum Gdańska oraz 
nadania nowego Statutu  

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 12  do niniejszego protokołu.  

 

 

6) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Arena Gdańsk Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością (druk 1433); 

 
 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ - z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1433 z uzasadnieniem.   
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                           K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1433. 
 
 

Za    -      23 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało się   -        6 
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               Rada Miasta Gdańska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a   

  
 

Uchwałę Nr XLVI/1365/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 

pod firmą Arena Gdańsk Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 13  do niniejszego protokołu.  

 
 

7) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1404); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1404 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1404. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1366/17 
Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

 
8) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1405); 

 
TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1405 z uzasadnieniem.   
 

 

  

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1405. 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1367/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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9) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1406); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1406 z uzasadnieniem.   
 

 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1406. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1368/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

 

10) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1407); 

 

 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1407 z uzasadnieniem.   
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BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1407. 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1369/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
11) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1408); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1408 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1408. 
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Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1370/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 
 
12) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                  
(druk 1409); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1409 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1409. 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwałę Nr XLVI/1371/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 
 
13) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                   
(druk 1410); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1410 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1410. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1372/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
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14) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego                  
(druk 1411); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1411 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1411. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1373/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

 
 
15) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1412); 

 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1412 z uzasadnieniem.   
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BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1412. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1374/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

 
 
16) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 
(druk 1413); 

 
 
TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1413 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1413. 
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Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1375/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 
 
17) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1414); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1414 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1414. 
 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwałę Nr XLVI/1376/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

 
 
18) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1415); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1415 z uzasadnieniem.   
 
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1415. 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1377/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
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19) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1416); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1416 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1416. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1378/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

 
 
20) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1417); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1417 z uzasadnieniem.   
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BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1417. 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1379/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

 
 
21) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1418); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1418 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1418. 
 

Za    -      30 
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      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1380/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
22) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
(druk 1419); 

 
 

TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu 
Przedstawił projekt uchwały druk 1419 z uzasadnieniem.   
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1419. 
 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwałę Nr XLVI/1381/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 

udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

 
 
22A) w sprawie wyrażenia woli zawarcia Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a innymi 
Gminami w sprawie wykonania zadań publicznych tych gmin  
w zakresie zagospodarowania przez Gminę Miasta Gdańska frakcji 
wysortowanej z odpadów komunalnych pochodzących z terenu tych 
Gmin (druk 1438); 
 

  
SŁAWOMIR KISZKURNO  – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Przedstawił projekt uchwały druk 1438 z uzasadnieniem.   

 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                           K. Samorządu i Ładu Publicznego - pozytywna 

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1438. 

 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwałę Nr XLVI/1382/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli zawarcia Porozumienia Międzygminnego 

pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a innymi Gminami w sprawie 
wykonania zadań publicznych tych gmin w zakresie zagospodarowania 

przez Gminę Miasta Gdańska frakcji wysortowanej z odpadów 
komunalnych pochodzących z terenu tych Gmin  

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  

 

 
23) w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Domowi Integracyjno 

– Rodzinnemu  (druk 1428); 
 
 

MAŁGORZATA NIEMKIEWICZ - Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1428 z uzasadnieniem.   
 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społ. i Ochrony Zdrowia – pozytywna 

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1428. 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1383/17 
Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie nadania statutu Gdańskiemu Domowi Integracyjno – 
Rodzinnemu  

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

 
 

24) w sprawie zwiększenia wysokości pomocy na kontynuowanie 
nauki dla osób usamodzielnianych na terenie Miasta Gdańska 
(druk 1429); 

 
 

MAŁGORZATA NIEMKIEWICZ - Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1429 z uzasadnieniem.   
 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społ. i Ochrony Zdrowia – pozytywna 
                           K. Strategii i Budżetu – pozytywna  

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1429. 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1384/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zwiększenia wysokości pomocy na kontynuowanie nauki dla 

osób usamodzielnianych na terenie Miasta Gdańska  
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
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25) w sprawie podwyższenia wysokości dodatków w pieczy 
zastępczej na terenie Miasta Gdańska (druk 1430); 

 
 

MAŁGORZATA NIEMKIEWICZ - Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1430 z uzasadnieniem.   
 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społ. i Ochrony Zdrowia – pozytywna 
                           K. Strategii i Budżetu – pozytywna  

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1430. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1385/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie podwyższenia wysokości dodatków w pieczy zastępczej na 

terenie Miasta Gdańska 
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  

 
 
26) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

Wieloletniego Ramowego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na lata 
2017 – 2020 (druk 1432); 
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PIOTR OLECH - Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej 
Przedstawił projekt uchwały druk 1432 z uzasadnieniem.   

 
 

BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społ. i Ochrony Zdrowia – pozytywna 

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1432. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1386/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie Wieloletniego 

Ramowego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Gdańska na lata 2017 – 2020 
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  

 
 
27) w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 
2018 (druk 1431); 

 
 

PIOTR OLECH - Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej 
Przedstawił projekt uchwały druk 1431 z uzasadnieniem. 
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BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społ. i Ochrony Zdrowia – pozytywna 
 
 

Radny PIOTR GIERSZEWSKI – powiedział, że wstrzyma się od głosu, 
gdyż ma uwagi które zgłaszał również na komisji dotyczące zapisu  
w programie, a mianowicie realizację wieloletnich systemowych  
mobilnych działań profilaktycznych, w tym między innymi lekcje 
edukacyjne, szkolenia dla nauczycieli, wykorzystanie samochodów 
osobowych niezbędnych do realizacji zadań profilaktycznych. 
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA – uzupełniła tylko informację, że za 200 
tyś złotych nie będzie kupowany żaden samochód, ta kwota będzie 
przeznaczona na działalność mobilnych poradni. 
 
Radny PIOTR GIERSZEWSKI – powiedział że minął rok a nikt nie dostał 
analizy powyższego programu, dodał że przeznaczanie 400 tyś złotych 
na nowe auta to już jest brak kontroli, lepiej by było przeznaczyć te 
fundusze na coś innego.  
 
Radny ANDRZEJ KOWALCZYS – zadał pytanie do dyrektora jakie są 
nowe działania w programie. 
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA – poprosiła Pana Dyrektora  
o przygotowanie z kilku lat pisemnej analizy tego punktu programowego. 

 
PIOTR OLECH - Zastępca Dyrektora ds. integracji społecznej, odniósł 
się do działań realizowanych mobilnie, zaprzeczył wydanej kwoty 400 tyś 
zł w zeszłym roku, będzie kontynuacja mobilnych działań w roku 2018, 
ale już bez zakupu autobusu czy busa. Dodał, że te zakupione busy służą 
między innymi do wspierania organizacji pozarządowych, do obsługi 
wydarzeń, imprez, koncertów miejskich. Dopowiedział jeszcze, że według 
jego oceny jest to program potrzebny i że z pewnością wnosi jakąś nową 
jakość do pracy profilaktycznej z młodzieżą. Co do programu powiedział, 
że w nowym roku poszerzony zostanie zakres współpracy z rodzicami  
i dziećmi w zakresie faz, rozszerzony zostanie zakres usług i dostępność 
w sensie grupy odbiorców, wzmocnione zostaną działania w placówkach 
wsparcia, zwiększona kwota zostanie przeznaczona na pracę 
podwórkową czyli na zewnątrz w środowisku lokalnym, poszerzony 
zostanie zakres wsparcia osób bezdomnych, rozszerzony zostanie i co 
jest bardzo ważne element dostępności terapii uzależnień dla osób  
z niepełnosprawnością intelektualną.  
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1431. 
 

Za    -      21 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        7 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1387/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przyjęcia Szczegółowego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańska na rok 2018 

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

 
 
28) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

ustalenia statutu Gdańskiego Zespołu Żłobków - jednostki 
budżetowej Miasta Gdańska i żłobków samorządowych 
wchodzących w skład Zespołu (druk 1422); 

 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1422 z uzasadnieniem.   

 

 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społecznych i Ochr. Zdrowia – pozytywna  

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1422. 
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Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLVI/1388/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia statutu 
Gdańskiego Zespołu Żłobków - jednostki budżetowej Miasta Gdańska  

i żłobków samorządowych wchodzących w skład Zespołu 
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  

 
 
29) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Nr 10 "Dzwoneczek"  
z siedzibą w Gdańsku przy ul. Królewskie Wzgórze 2 i nadania 
jej statutu (druk 1423); 

 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1423 z uzasadnieniem. 

 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społecznych i Ochr. Zdrowia – pozytywna  

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1423. 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
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      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1389/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej Żłobek Nr 10 "Dzwoneczek" z siedzibą w Gdańsku 
przy ul. Królewskie Wzgórze 2 i nadania jej statutu 

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  

 
 
30) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Nr 11 "Bursztynek"  
z siedzibą w Gdańsku przy ul. Wilanowskiej 16 i nadania jej 
statutu (druk 1424); 

 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1424 z uzasadnieniem. 

 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społecznych i Ochr. Zdrowia – pozytywna  

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1424. 
 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
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      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1390/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej Żłobek Nr 11 "Bursztynek" z siedzibą w Gdańsku 
przy ul. Wilanowskiej 16 i nadania jej statutu 

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  

 
 
31) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej Żłobek Nr 12 "Żagielek"  
z siedzibą w Gdańsku przy ul. Olsztyńskiej 12 i nadania jej 
statutu (druk 1425); 

 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1425 z uzasadnieniem. 

 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społecznych i Ochr. Zdrowia – pozytywna  

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1425. 
 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
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      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1391/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie utworzenia 

jednostki budżetowej Żłobek Nr 12 "Żagielek" z siedzibą  
w Gdańsku przy ul. Olsztyńskiej 12 i nadania jej statutu 

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  

 
 
32) w sprawie uchwalenia zmian treści statutu Żłobka nr 7 "Berek"  

z siedzibą w Gdańsku przy ul. Pocztowej 1 (druk 1426); 
 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1426 z uzasadnieniem. 
 
BOGDAN OLESZEK Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 

Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Spraw Społecznych i Ochr. Zdrowia – pozytywna  

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1426. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwałę Nr XLVI/1392/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia zmian treści statutu Żłobka nr 7 "Berek"  

z siedzibą w Gdańsku przy ul. Pocztowej 1 
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  

 
 
33) w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Gdańska 

(druk 1421); 
 
 

KAZIMIERZ KORALEWSKI - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
RMG 
Przedstawił projekt uchwały druk 1421 z uzasadnieniem. 
 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1421. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1393/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Gdańska 

z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
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34)  w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 
Podstawowej Nr 81 w Gdańsku (druk 1439); 

 
 

KAZIMIERZ KORALEWSKI - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
RMG 
Przedstawił projekt uchwały druk 1439 z uzasadnieniem. 

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1439. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1394/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 81  

w Gdańsku 
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  

 
 
35)  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora 

Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych (druk 1440); 
 
 

KAZIMIERZ KORALEWSKI - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
RMG 
Przedstawił projekt uchwały druk 1440 z uzasadnieniem. 

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1440. 
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Za    -      29 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 
 

Uchwałę Nr XLVI/1395/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Gdańskiego 

Zarządu Nieruchomości Komunalnych 
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  

 
 
36)  w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Gdańska na rok 2018 (druk 1441); 
 
 

KAZIMIERZ KORALEWSKI - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
RMG 
Przedstawił projekt uchwały druk 1441 z uzasadnieniem. 

 
 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1441. 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwałę Nr XLVI/1396/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Gdańska na rok 2018 
z dnia 18 grudnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  

 
 
 
 
 

PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 
I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA 

 
 

Załączniki nr 45 i 46 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

PUNKT 6 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 

OŚWIADCZENIA 
 

 
Radna AGNIESZKA OWCZARCZAK – serdecznie przywitała nowo 
wybraną Młodzieżową Radę Miasta na pierwszej swojej sesji, życząc 
owocnej pracy w Radzie Miasta. 
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PUNKT 7 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 
 
 
BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Zakończył obrady XLVI sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
Obrady zakończono o godzinie 15:30. 

 
 
 
 
 
 

 
Przewodniczący 

Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
Podinspektor BRMG  
Agnieszka Witkowska 


